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Betreft: Schriftelijke vragen van PvdA inzake Subsidieregeling  

 

Geacht college,  

 

Afgelopen week ontving de raad een brief van Buurtbalans over het afwijzen van de door 

Buurtbalans gevraagde subsidie van €1000,00. Na advies van de ambtenaren over de in te vullen 

‘categorie’ binnen de Maastrichtse subsidieverordening bleek de aanvraag van Buurtbalans toch in 

het geheel niet te passen binnen de verordening. Onze fractie is verbaasd over deze afwijzing, 

aangezien Buurtbalans de afgelopen jaren toch bekend is komen te staan als een belangrijke speler 

op het gebied van participatie, buurtvertegenwoordiging en samenwerking tussen en met 

verschillende buurten/wijken.  

Al in de zomer van 2021 ontving onze fractie verschillende signalen over de complexiteit van de 

aanvraag voor een subsidie; voor veel mensen was de procedure erg ingewikkeld en tijdrovend. Het 

heeft er wellicht voor gezorgd dat een aantal organisaties/burgers heeft afgezien van een aanvraag. 

Wij hebben daarom de volgende vragen voor u:  

 

1. Hoeveel subsidieaanvragen heeft u tot 1 oktober 2021 ontvangen? Hoeveel aanvragen heeft u 

per categorie ontvangen?  

2. Welk totaalbedrag is per categorie aangevraagd?  

3. Kunt u inzichtelijk maken welke subsidieaanvragen u per categorie heeft afgewezen en welke u 

heeft gehonoreerd? Hoeveel aanvragen heeft u nog niet beoordeeld?  

4. Kunt u een overzicht overleggen van verenigingen/stichtingen/organisaties die voor 2022 juist 

geen aanvraag meer hebben ingediend terwijl zij eerder wel gemeentelijke subsidie kregen? Is 

bekend waarom zij hebben besloten geen subsidie voor 2022 aan te vragen? 

5. Klopt het dat u onder de noemer ‘overmacht’ een aantal aanvragen nog niet heeft beoordeeld? 

Hoe kunnen die betreffende organisaties in 2022 (het is inmiddels bijna eind maart) activiteiten 

voortzetten als ze pas uiterlijk 1 mei horen of ze voor 2022 subsidie kunnen krijgen? Moeten al 

die organisaties hun activiteiten dan stilleggen tussen januari en mei?  



 

 

6. Tegen hoeveel afwijzingsbesluiten loopt momenteel een bezwaarprocedure?  

7. Waarom bent u van mening dat Buurtbalans geen subsidie verdient?  

8. Kunt u uitleggen waar volgens u de nuanceverschillen per categorie in zitten? Waarom kan een 

stichting als Buurtbalans bijvoorbeeld niet onder categorie 4 – ‘het organiseren van een 

buurtnetwerkorganisatie die een verbindende rol kan vervullen’ – vallen?  

9. Hebt u als college ook signalen ontvangen vanuit de stad dat de procedure via 

‘aanvraagformulier subsidie vrijwilligersactiviteiten’ wellicht complex en lastig te begrijpen was?  

10. Waarom heeft u gekozen voor een systeem dat niet tussentijds opslaat?  

11. Hoe evalueert het college deze subsidieregeling en aanvraagprocedure?  

12. Hoe vindt u dat de uitwerking van de subsidieregeling en aanvraagprocedure in de praktijk past 

in het gemeentelijk streven om burgerparticipatie te stimuleren? 

13. Geven de signalen uit de stad en eventuele bezwaarprocedures u aanleiding om de 

subsidieregeling nog eens kritisch tegen het licht te houden? Zo ja, hoe gaat u dit doen, zo nee, 

waarom bent u dit niet van plan te doen?  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Maren Slangen 

PvdA Maastricht 


